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 Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia 406 din data de 24.05.2024, în conformitate cu prevederile  art. 134, alin. 1, lit. a, alin. 
4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 
   La şedinţă participă un număr de 18 consilieri locali. Absentează dl. cons. local 
Drăgușanu Octav.  
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Bună ziua.  Bine ați venit la ședința 
ordinară a Consiliului Local. Ordinea de zi v-a fost pusă la dispoziție, plus unul în plus, apărut 
ulterior, cu materialele aferente, în termenul legal.  Alte propuneri pentru completarea ordinii de 
zi?  
   D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Îmi cer scuze. Aș dori să discutăm ceva la 
punctul ”diverse”. 
            Se supune spre aprobare suplimentarea ordinii de zi cu proiectul de hotărâre privind 
aprobarea calităţii de partener a Municipiului Fălticeni în organizarea Programului „Zilele 
Culturii Fălticenene”, care se va desfăşura în perioada 10 – 16 iunie 2024 - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman și cu punctul „Diverse”, aceasta fiind aprobată în unanimitate, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”. 
            Se supune spre aprobare ordinea de zi în totalitate, respectiv:     
            1.  Procesele – verbale ale şedinţei din data de 25.04.2024 și 17.05.2024; 
            2. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de Cetăţean de Onoare al Municipiului 
Fălticeni doamnei farmacist Maria Mitocaru - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
   3.  Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării navetei personalului didactic şi 
didactic auxiliar pentru luna APRILIE 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

 4.  Proiect de hotărâre privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparţin 
domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unor suprafeţe de teren în vederea 
întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidenţele de 
cadastru şi carte funciară  -  iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   5. Proiect de hotărâre privind vânzarea unor suprafeţe de teren aparţinând 
domeniului privat al municipiului Fălticeni, cu respectarea dreptului de preempțiune al 
proprietarilor construcțiilor, prin negociere directă - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman;   
   6. Proiect de hotărâre privind la proiectul de hotărâre privind aprobarea calităţii de 
partener a Municipiului Fălticeni în organizarea Programului „Zilele Culturii Fălticenene”, 
care se va desfăşura în perioada 10 – 16 iunie 2024- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
   7. Diverse. 
 Proiectul ordinii de zi, în totalitate, a fost aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 voturi 
„pentru”. 
 Se supun spre aprobare  procesele – verbale ale şedinţei din data de 25.04.2024 și 
17.05.2024, acestea fiind aprobate în unanimitate, respectiv cu 18 voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
conferirea titlului de Cetăţean de Onoare al Municipiului Fălticeni doamnei farmacist Maria 
Mitocaru- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Așa cum am mai procedat și cu alte 
ocazii, vom realiza azi doar partea tehnică. Partea festivă o vom avea, cu acordul doamnei, odată 
cu apogeul evenimentelor legate de Zilele Culturii Fălticenene, pe data de 15 iunie. Doamna 
Maria Mitocaru, o cunoaștem, are o bogată activitate din toate punctele de vedere, culturale, 
caritabile. Citind curriculum vitae și raportul de specialitate, din punctul meu de vedere, întrunește 
toate condițiile pentru a deveni cel mai tânăr cetățean de onoare al municipiului Fălticeni. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?   
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
aprobarea decontării navetei personalului didactic şi didactic auxiliar pentru luna APRILIE 
2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este procedura clasică de aprobare a 
plății drepturilor bănești aferente personalului didactic şi didactic auxiliar, care solicită cheltuieli de 
deplasare. Este vorba de luna aprilie, conform documentelor justificative primite de la unitățile de 
învățământ. 
 D-nul  viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?    
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 14 voturi „pentru”. Următorii 
consilieri locali nu și-au exercitat dreptul de vot: Pintilii Marius – Claudiu, Corbu Luminița – 
Claudia, Amariei Mariana și Dulgheriu Maria. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparţin domeniului privat al Municipiului 
Fălticeni a unor suprafeţe de teren în vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a 
dreptului de proprietate în evidenţele de cadastru şi carte funciară  -  iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt două suprafețe care se regăsesc 
fizic în teren. Pentru a le putea înscrie dreptul de proprietate în evidențele de cadastru și 
publicitate imobiliară, trebuie incluse în inventarul bunurilor imobile care aparțin domeniului privat 
al municipiului. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?   



 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
vânzarea unor suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al municipiului Fălticeni, cu 
respectarea dreptului de preempțiune al proprietarilor construcțiilor, prin negociere 
directă - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Suprafețe de teren, care se regăsesc 
sub construcții, deja în proprietatea celor care solicită acest lucru, adică de ași folosi dreptul de 
preempțiune. Ei sunt proprietari pe construcții, nu sunt proprietari pe terenul de sub construcții, 
pentru care au acte de concesiune de  foarte multă vreme. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții?   
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 15 voturi, respectiv cu 3 
”abțineri” (Gavril Elena, Stoica Cozmin și Mateiciuc Silviu).   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea calității de partener a municipiului Fălticeni, în organizarea Programului ”Zilele 
Culturii Fălticenene”, în perioada 10 -16 iunie 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

           D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Realizăm un parteneriat cu Asociația 
Fălticeni Cultural. Avem o serie de manifestări și foarte consistente, și foarte frumoase, în 
săptămâna 10-16 iunie. În primul rând aprobăm utilizarea gratuită a sălii de spectacol a Centrului 
Cultural ”Grigore Vasiliu Birlic”, pentru spectacolele din 11 și 13 iunie. Spectacolul de muzică şi 
poezie „Iubire fără tihnă”, pe 11 iunie, concursul de recitare „Lirica românească” pe 12 iunie; 
spectacolul „Tinere talente” pe 13 iunie; recitalul „Dor de cântec românesc” al bas – baritonului 
Andrei Yvan şi a pianistei Adina Alupei pe 14 iunie, Gala „10 pentru Fălticeni”, ediţia a III –a şi 
spectacolul „Trei tenori ieşeni” pe 15 iunie, prezentarea pieselor de teatru, „Domnul Goe” şi 
„Steaua fără nume” pe 16 iunie.                            

     Primăria municipiului Fălticeni va fi partener la acest eveniment. Va fi și un spectacol  
artistic extrem de frumos, cu cei 3 tenori, împreună cu Orchestra Metropolitană din Iași. Ca un 
element de noutate, pe data de 10 iunie, la 17.30, în incinta Catedralei,  va fi un cor extrem de 
valoros, Grupul Psaltic Tronos al Patriarhiei Române. Un cor recunoscut la nivel internațional. Au  
invitată și o soprană din Beirut. Celelalte activități le aveți în referatul de aprobare. Ne bucură 
faptul că împreună cu Asociația ”Fălticeni Cultural” reușim să realizăm activități frumoase. 
Costurile noastre sunt de 70 mii lei, reprezentând cheltuieli legate de Orchestra Metropolitană 
Iași și spectacolul cu cei trei tenori. Menționez faptul că Andrei Apreutesei cântă gratuit  pentru 
Fălticeni. Nu percepe nici un onorariu. Este cetățean de onoare al orașului. Costul pentru montaj 
și transport scenă - aici intrăm în colaborare cu Consiliul Județean Suceava, care ne pune scena 
la dispoziție. Nu au o firmă pentru montajul scenei, trebuie să apelăm noi la o firmă, dar oricum 
costurile sunt reduse. Sunt activități frumoase. Mulțumim Părintelui Mihăilă, care reușește 
împreună cu noi să realizeze activități frumoase și așteptăm cât mai mulți  fălticeneni să ia parte 
la aceste manifestări. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 



  D-nul viceprimar , ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitae, respectiv cu 18 voturi 
„pentru”. 

  Se trece la punctul Diverse. 
   D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Revin cu o rugăminte la dumneavoastră 
pentru sensul acesta giratoriu și semnalizarea lui.  Dimineața, la amiaza și seara e un circ total 
acolo. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: În ce sens? Marcajele rutiere? 
   D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Da, marcajele rutiere. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Erau prevăzute săptămâna asta, din 
păcate a plouat. Nu am putut să le realizăm și având în vedere că, așa cum spui, e dimineața, la 
prânz și seara. Așteptăm să se termine școala, pentru a putea prinde câteva zile mai liniștite din 
punct de vedere al traficului. Se aglomerează foarte tare de la 7.30 la 8, pe la 10,15, și la 4, când 
termină copiii școala. Dar după ce termină copiii școala, în mod sigur vom prinde 2,3 zile mai 
liniștite să finalizăm acolo. Ar trebui să fie blocată parțial circulația și nu ne permitem cu 
aglomerația asta mare care este dimineața. 
   D-nul consilier local, ing. Moroșanu Gabriel:  Mai am eu o întrebare despre Strada 
Unirii. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Pentru Unirii  avem un proiect la care 
trebuie să luăm ultimele avize, cu o reparație mai complexă. În sensul că nu merge asfaltat acolo, 
având în vedere că este piatră cubică. Acolo proiectul presupune pe scurt: trotuarele reabilitate 
cu asfalt, o bandă  pe dreapta, pe coborâre care va fi parcare longitudinală, pentru că este o 
stradă foarte largă. Apoi, două benzi de 3,5, deci 7 metri lățime, refăcute  cu piatră cubică.  E cu 
piatră cubică până la intersecția cu Penny. 
   D-nul consilier local, Moroșanu Gabriel:  Și lăsați piatră cubică? 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Lăsăm piatră cubică pe calea de rulare. 
Deci, vor fi  două trotuare cu asfalt, cum sunt și acum, numai că vor fi reabilitate. Trotuarele vor 
mai fi îngustate 20 - 25 cm. Va fi o bandă de parcare în lung, pe partea dreaptă cum se coboară. 
Restul suprafeței care rămâne, de 7 m lățime, este pentru cele două benzi. 
    D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Motivul pentru păstrarea pietrei cubice? 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E o stradă frumoasă așa și  costurile la 
piatră sunt foarte mari și  nu ne încadram într-un standard  de cost pe care ni-l propune Ministerul 
Dezvoltării. A fost finanțat pe un proiect din fonduri guvernamentale, care nu ne-a dat 
posibilitatea. Am preferat așa, ca strada Unirii, sau Gării cum o știu unii, să o facem parțial cu 
piatra cubică existentă acum. În fața Gării nu am putut să o păstrăm din cauza unor standarde de 
cost și nu ne încadram. Dacă le depășim,  riscăm eligibilitatea acestui proiect. Nu am vrut să 
riscăm și am mers pe varianta clasică, mai eficient economic. Străzi cu piatră cubică au mai fost, 
Nicolae Beldiceanu, Ștefan cel Mare. Această stradă este și cea mai bine păstrată și îmi doresc 
să o păstrăm și noi. Trebuie să primim avizele necesare, undeva prin toamnă, inclusiv avizul de 
la Culte, din cauza unei clădiri care nu mai există, Școala Domnească, undeva la intrare pe 
stânga. Ea nu mai există fizic, doar o părticică, dar trebuie luat aviz de la Culte, figurează în lista 
monumentelor. De asta se și numește ”cartierul” din spate ”Școala Domnească”. Sunt câteva 
case acolo.  
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte de ședință declară ședința 
închisă. 
            Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
 
         PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                             SECRETAR GENERAL MUNICIPIU  
Viceprimar, ing. Constantin Bulaicon                                             Jr. Mihaela Busuioc 


